

# The Seventh Knight and Eternal Princess



## Synopsis

This gripping narrative unfolds with Ray, a young protagonist facing a mere six years to relish life, intersecting paths with the immortal princess Alma and her six weathered knights. Their journey together becomes a testament to seizing every moment despite life's constraints. Ray, a 14-year-old boy, flees the chaos of a war-torn slum only to collapse in the unforgiving desert. Alma, a 1400-year-old immortal princess, and her loyal retinue of six aged knights, come to his rescue. Bound by the cruel fate of living only until the age of 20, Ray's unwavering determination and raw sincerity stir the princess and her venerable knights, rekindling their zest for life. However, their newfound tranquility is short-lived. A looming military force sets its sights on the eternal life of the princess, shattering their peace. In a heart-stopping turn of events, Ray and the princess take up arms to defend their world...

## Comment

While shouldering the fate of living only until the age of 20, Ray, a young boy, earnestly lives his life. Through the insight of the elderly knights who have reached 80 years of age, and the enlightenment gained by the immortal princess Alma, we hope to convey in this work the courage to live each moment to the fullest and "live life to the fullest". We hope that many people will gain the courage to continue living not in the past or the future, but in the everlasting present, through our anime series.

## S.o.K LLC



We are an animation production studio that defies conventions, armed with a unique perspective and cutting-edge technology. Driven by our philosophy of "stirring

the hearts of each and every viewer, and consistently delivering new surprises and excitement", we pour our passion into bringing the visions of each client to life, from promotional videos and music videos to TV anime. Our ultimate goal is to become a world-renowned creative collective.

## Company Contact

7F, Square Mitaka, 1-4-4 Nakamachi, Musashino City, Tokyo  
<https://sok-llc.com/>

## Credit



Original work: Bro.M(Takashi Masuyama+Ryoji Masuyama)  
Director: Ryoji Masuyama  
Series composition/Script: Takashi Masuyama

Character draft: toi8  
Character design: Atsuko Nozaki  
Producer: Koji Nishizawa  
Production: S.o.K

# The Seventh Knight and Eternal Princess



©2024 S.o.K LLC All Rights Reserved

## Synopsis

Voici l'histoire fascinante de Ray, un jeune homme condamné à six années de vie. Son destin croise celui de la princesse immortelle Alma et de sa bande de six chevaliers, des guerriers marqués par le temps. Ensemble, ils s'embarquent pour un voyage initiatique au cours duquel Ray apprend à chérir chaque instant précieux de son existence limitée. Fuyant le tumulte d'un bidonville déchiré par la guerre, Ray, un garçon de 14 ans, s'effondre dans le désert impitoyable. Il est sauvé par Alma, une princesse immortelle âgée de 1400 ans, et sa fidèle suite de six chevaliers vénérables. Lié par un destin cruel qui l'oblige à ne vivre que jusqu'à l'âge de 20 ans, Ray émeut la princesse et ses chevaliers par sa détermination inébranlable et sa sincérité brute. Sa soif de vivre ravive la flamme qui s'était éteinte en eux. Cependant, la tranquillité qu'ils trouvent est de courte durée. Une force militaire imminente menace la vie éternelle de la princesse, brisant leur paix fragile. Ray et la princesse s'arment pour défendre le monde...

## Commentaire

Alors qu'une malédiction le condamne à ne vivre que jusqu'à l'âge de 20 ans, Ray, un jeune garçon, embrasse la vie avec ferveur. Guidés par la sagesse des chevaliers octogénaires et illuminés par l'enseignement de l'immortelle princesse Alma, nous aspirons à transmettre, à travers cette œuvre, le courage de vivre chaque instant intensément et de "croquer la vie à pleines dents". Notre série animée vise à insuffler à tous le courage de se projeter dans le présent éternel, loin des regrets du passé et des chimères du futur. Puisse-t-elle inspirer un grand nombre à trouver la force de vivre pleinement chaque jour qui leur est donné.

## S.o.K LLC



Nous sommes un studio de production d'animation qui défie les conventions, armé d'une perspective unique et d'une technologie de pointe. Animés par notre philosophie qui vise à "faire vibrer le cœur de chaque spectateur et

à le surprendre constamment par des nouveautés et de l'enthousiasme", nous mettons toute notre passion au service de la réalisation des visions de chacun de nos clients, qu'il s'agisse de vidéos promotionnelles, de clips musicaux ou de séries animées télévisées. Notre objectif ultime est de devenir un collectif créatif de renommée mondiale.

## Contact

7F, Square Mitaka, 1-4-4 Nakamachi, Musashino City, Tokyo  
<https://sok-llc.com/>

## Crédit



Œuvre originale: Bro.M  
(Takashi Masuyama + Ryoji Masuyama)  
Réalisateur: Ryoji Masuyama  
Composition de la série/  
script: Takashi Masuyama

Dessin original du personnage: toi8  
Conception des personnages:  
Atsuko Nozaki  
Producteur: Koji Nishizawa  
Production: S.o.K